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VERSLAG VAN DE JAARVERGADERING TVO OMNI 21 september 2020  
 

 

Datum: 21-09-2020 Tijdstip: 20.45 tot 21.30 uur 

Opgesteld door Susan Annink 
 

Plaats: ’t Geertman 
 

Aanwezig: Zie presentielijst 

Afgemeld:  

 

Nr Onderwerp Voorstel/advies 

 

1. 

 

Opening en 

vaststelling agenda 

 

Eric Pelle heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. Staand wordt er een minuut stilte 

gehouden voor allen die ons ontvallen zijn.  

 

Eric Pelle leest een brief voor namens Johan Vossebelt waarin hij laat weten graag aanwezig te willen zijn, 

maar dat zijn gezondheid het niet meer toelaat. Hij is trots op TVO en al haar leden en bedankt iedereen 

voor zijn of haar inzet. Hij geeft aan jarenlang met plezier voorzitter te zijn geweest. In plaats van een 

afscheidscadeau vraagt hij een donatie aan Support Casper  

We bedanken Johan voor zijn bewezen diensten en wensen hem en zijn naasten veel sterkte in deze 

moeilijke tijd.  

 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda.  

 
 

2. 

 

Aanmelding voor de 

rondvraag 

 

 

1. Alfons Harink  

2. Jan Wijlens   

 

3. 

 

Samenstelling OMNI 

bestuur 

 

Dagelijks bestuur:  

- voorzitter Johan Vossebelt (aftredend en niet verkiesbaar) 

- secretaris Eric Pelle (kiesbaar en gekozen voor de functie van voorzitter) 

- secretaris Alex Vossebeld (kiesbaar en gekozen) 

- penningmeester Anton Tjoonk (kiesbaar en gekozen)  
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Algemeen bestuur:  

- voorzitter voetbal John Frongink 

- voorzitter volleybal Herman Bunte 

- voorzitter handbal Susan Annink 

- voorzitter sponsorcommissie Marco Ottink 

- voorzitter OMNI jeugd Sido Oevering 

  

 

4. 

 

Mededelingen  

 

Geen mededelingen.  

 

 

5. 

 

Notulen 

jaarvergadering 2019  

 

 

Notulen worden vastgesteld. Geen opmerkingen n.a.v. de notulen 2019.  

 

6. 

 

Woordje van het 

dagelijks bestuur 

 

Door de voorzitter, Eric Pelle:  

 

• terugblik op afgelopen seizoen welke werd overschaduwt door alle maatregelen die werden 

genomen om het corona virus onder controle te krijgen. Aan de competitie kwam een abrupt 

einde, er kon ineens niet meer gesport worden. Ook veel jaarlijkse acties, geplande evenementen 

en de gebruikelijke seizoen afsluitingen met leden, vrijwilligers en sponsoren konden geen doorgang 

vinden. Het vroeg veel van ons als club, als sporters en sportliefhebbers. Gelukkig kunnen we 

inmiddels en met inachtneming van alle corona voorschriften, weer sporten. We willen iedereen 

bedanken voor zijn solidariteit: leden die ondanks dat zij niet konden sporten, toch hun contributie 

bleven betalen, sponsoren die ons trouw bleven, vrijwilligers die afzagen van hun gebruikelijke 

vrijwilligersvergoeding of zelfs een deel van hun loon. Onze dank daarvoor is heel erg groot!  
 

• toelichting op de ontwikkelingen mogelijke woningbouw op veld 3: de stichting Bouwen aan 

Beckum onderzoekt nog steeds de mogelijkheden tot woningbouw op het derde veld van TVO. In 

een eerdere Bijzondere Ledenvergadering hebben wij als TVO aangegeven onder voorwaarden 

medewerking te willen verlenen aan dit plan. In onlangs verschenen berichten in de media wordt 

TVO in één adem genoemd met de stichting BaB als onderzoeker van woningbouw, maar dat klopt 

niet. We willen benadrukken dat TVO ‘slechts’ één van de betrokken partijen is en dat wij expliciet 

géén trekkersrol hebben in deze. Vooralsnog lijkt de ontsluiting van het 3e veld nog niet gerealiseerd 

te kunnen worden, doordat grondeigenaren geen medewerking kunnen/willen verlenen.  
 



Pagina 3 van 5 
 

 

 

 

• het hybrideveld is opgeleverd. Een bijzonder mooi resultaat wat zeker niet op deze manier tot stand 

had kunnen komen door de bijdrage van zoveel leden. Waarvoor dank!  

 

 

7.  

 

Algemeen financieel 

overzicht 

 

Door de penningmeester, Anton Tjoonk  

 

• de opbrengsten uit acties zijn aanmerkelijk lager, omdat vanwege de corona veel acties niet door 

konden gaan  

• aan de kostenkant hebben we - waar mogelijk - zoveel mogelijk bespaart (ruim € 20.000). Dat had 

niet gekund zonder de solidariteit van onze leden, vrijwilligers en sponsoren. Het is op dit moment 

nog onduidelijk of gemeenten de huur van accommodaties in de periode maart t/m mei nog wel in 

rekening gaan brengen.  

• de opbrengsten uit sponsoring is toegenomen ten opzichte van het vorige seizoen   

• er is sprake van een positief resultaat t.a.v. de begroting  

• we kunnen stellen dat we op dit moment een financieel gezonde vereniging zijn.  

• we hebben reserves opgebouwd die nodig zijn voor o.a. onderhoud, investeringen, kleding, etc. 

• we moeten rekening houden met mogelijke ontwikkelingen - en de weerslag daarvan op onze 

vereniging - op gebied van corona. De weerbarstigheid van het virus (lees: aantal besmettingen) 

maakt dat het lastig is goede prognoses te maken voor komend seizoen.   

 

 

8. 

 

Verslag kascommissie 

 

Uitgevoerd door Oscar Koppelman en Egbert Pasman. Geen bijzonderheden en zij verlenen het bestuur 

decharge. Egbert is bereid volgend seizoen wederom de kascontrole uit te voeren.  

 

 

9. 

 

Verkiezing leden 

nieuwe kascommissie 

 

 

Als reserve lid van de kascommissie wordt Lotte Grashof benoemd.  
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10. 

 

Verslag 

sponsorcommissie  

 

 

Door de voorzitter sponsorcommissie, Marco Ottink:  

 

• we mogen 4 nieuwe sponsoren welkom heten voor de komende seizoenen  

• genoodzaakt om de sponsoravond door te schuiven naar volgend voorjaar  

• de tarieven voor sponsoring blijven ongewijzigd  

• ondanks corona is de sponsorcommissie tevreden over de resultaten  

• oproep aan de aanwezigen om potentiële nieuwe sponsoren aan te dragen bij de leden van de 

sponsorcommissie. Namens de afdeling voetbal is dat Oscar Koppelman, namens de afdeling 

handbal Geraldine Abbink en namens de afdeling volleybal zijn dat Angeline te Lintelo en Wilma 

Bloem. Laura Overstegen verzorgt ook volgend jaar het secretariaat van de commissie.  

 

 

11. 

 

 

Kantine evaluatie  

 

Door de kantinecommissie, vertegenwoordigt door Eric Pelle:  

 

• de opbrengsten zijn lager uitgevallen door de tijdelijke sluiting van de kantine vanwege de corona 

maatregelen.  

• er wordt op dit moment bekeken of er mogelijkheden zijn om de kantine door de week open te 

stellen voor gasten met inachtneming van de corona richtlijnen. De tent is – en blijft – niet altijd 

even comfortabel in de herfst en wintermaanden.  

 

 

12.  

 

Rondvraag 

 

Alfons Harink:  

• attendeert het DB leden dat hun termijn over drie jaar gelijktijdig eindigt.  

Het DB neemt hiervan akte.   
 

Jan Wijlens:  

• benoemt dat hij dit jaar voor het laatst aanwezig is bij de jaarvergadering, vanwege zijn naderende 

verhuizing naar Litouwen.  

de voorzitter bedankt Jan voor zijn jarenlange inzet voor TVO en wenst hem alle goeds.  

  

 

13. 

 

Sluiting 

 

 

Eric Pelle dankt iedereen voor zijn of haar aanwezigheid en sluit de vergadering om 21.45 uur.  
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14. 

 

TVO Gilde  

 

Door de voorzitter van het TVO Gilde, Jan Ottink:  

 

Het TVO gilde bestaat dit jaar 20 jaar. Het ledenbestand is inmiddels opgelopen tot 87 leden. Over de 

afgelopen 20 jaar is circa € 60.000 geschonken aan mooie initiatieven binnen TVO.  
 

Voorstellen 2020:  

 

1) Voor dit jaar kwam – op voorstel van het Gildebestuur – een verzoek binnen van de voetbal/OMNI 

om een nieuw te plaatsen bord langs het nieuwe pad richting hoofdveld te doneren. HET TVO 

GILDEPAD, kosten max. € 3000. 

2) Tevens werd een voorstel tot een bijdrage voor aanschaf van een heather in de voortenten gedaan 

door de kantinecommissie. Voor die donatie stelt het Gildebestuur € 500 beschikbaar. 

 

De leden stemmen in met beide voorstellen.  

 

Voortgang initiatieven vorig jaar:  

1) aanleg van een geluidsverbinding tussen sportzaal en kantine worden aangehouden tot een 

concreet plan is voorgelegd.  

2) Ook de installatie van een up to date website voor alle afdelingen ‘zit nog in de pen’. Terwijl voor; 

her plant nieuwe bomen (na kappen van bomen bij de vijver) nog geen termijn is vastgesteld. 

 

Het huidige batig saldo vh TVO Gilde is € 6340 . (sept. 2020) 

 

Gilde voorzitter Jan Ottink draagt zijn functie over aan Alfons Harink en Nico Veldhuis wordt benoemd als 

nieuw lid en als kandidaat lid Ruben Kokhuis.  

 

 


